
Protokoll 

Styrelsemöte onsdag 20 januari 2016 
Kl. 19.00 i Nävestakyrkan  
 
 
Närvarande: Roland Davidsson (RD), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson 
(AD), Elin Tärnqvist (ET) och Jonas Lundkvist (JL) 
 
 
1. Inledning: Mötet inleddes med bön. 
 
2. Sekreterare: JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll: Protokollet behandlades med följande punkter: 
 

5. Jonas 

Tidplan Jonas: RD har gjort en tidsplan för våren som styrelsen tyckte såg bra ut. Planen 

bifogas till protokollet. RD fördelar uppgiften att skriva veckomail.  

Kvarntorp: JL träffade föreståndaren på assylboendet i Kvarntorp innan jul. Det var inte ett 

problemfritt möte. Vid det mötet sades att kontakten skulle återupptas efter jul. 

Ingen sådan kontakt är tagen. RD har nu hört talas om en sammanslutning i Kumla 

som religiöst och politiskt obundet vill stötta boendet. Ethel Davidsson har anmält 

intresse att vara med i sammanslutningen från församlingen vilket styrelsen 

uppmuntrar. 

6. Årsmötet: Årsmötet hålls söndagen den 20160131.  

Valberedning: ET rapporterade från valberedningen. Samtal fördes om hur stora och hur 

många fikagrupper vi vill ha. Styrelsen lämnade frågan till årsmötet. Styrelsen 

beslutade att bryta traditionen och även skriva med män i listan över fikaansvariga.  

Handlingar: RD har gjort en dagordning, ET gör listor från valberedningen, JL skriver 

årsberättelse och SO sammanställer räkenskaperna. Torsdagen den 28/1 vill RD ha 

materialet till detta. 

Förslag : Samtal fördes om gåvor till andra parter och om tankar om tonårsarbetet.  

Diskussionstema: JL har förberett ett material runt vägvisare, sådant som händer som visar 

att vi är på god väg som församling. Vid årsmötet samtalar vi och ber över detta. 

Budget 2016: SO redovisade utfall för 2016 och budget för 2015. Vi är otroligt glada att 

församlingen bara gjorde ett underskott på 1000 kr mot det budgeterade 



underskottet på 120 000. Beslut fattades att skapa ett bankkonto för NU inför nästa 

årsmöte så att vi kan koppla ett eget Swish-nummer direkt till NU. 

7. Diakoni: 

Planering våren: Samtal fördes om gäster till Möte med… Gun Hedlund, i februari, Roland 

Dannö i april, SvKy i maj. ET delade datum för stickcaféer.  

8. Administration & fastighet:  

Kassan: redovisades i samtalet om bokslutet.  

Logotype: RD har tagit fram en tillfällig logga i väntan på att Gustaf Bronegård gör färdigt vår 

nya logga.  

Värmepump: Stort tack till Sune Davidsson som jobbat hårt då församlingens värmepump 

gick sönder. 

Carport: Vi kommer inte att bygga en carport vid sidan av ladan eftersom grannarna inte vill 

det. Förslaget till hyresgästerna blir att de kan få bygga om sitt förråd till ett garage. 

Församlingen står för materialet om de gör jobbet.  

9. Övriga frågor: 

Plexiglasskivan på annonstavlan vid parkeringen har blåst sönder. RD tittar på detta. 

10. Kommande sammanträden: 17/2, 9/3, 13/4, 11/5 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 

 


